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ZAPISNIK 1. IZREDNE SEJE ŠS UL FKKT 

 
 
Začetek seje: 17:00 
 
Prisotni:  Bine  Ledinek,  Andrej  Hoivik,  Ula  Rozman,  Jaka  Orehek,  Katja  Brezovar,  Luka 

Dejanović, Sara Kotnik, Simon Preložnik, Sara Drvarič Talian, Aneja Tuljak, Vida Špindler, Blaž 

Komar, Urška Rauter, Ana Grom, Eva Knapič, Ana Dolinar, Tomaž Vošner. 

Opravičeno odsotni: Rok Pučnik  
 
Neopravičeno odsotni: Nina  Švigelj, Blaž Oblak, Blaž  Tratnik, Kristjan  Stibilj, Urška Kašnik, 
Jerneja Črepinšek, Emin Bučan, Valentina Hrovat,  Jan Kranjc, Tadej Lesjak, Anja Kristl,  Jana 
Aupič, Nuška Perec, Ciril Štern, Martin Hreščak. 
 
Ostali prisotni: / 
 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Sprejem zapisnikov 5. in 6. redne seje z mandata 2013/2014 

3. Sprejem zapisnika konstitutivne seje 

4. Potrditev študentskega mnenja za doc. dr. Mitjo Roberta Kožuha 

5. Potrditev študentskega mnenja za izr. prof. dr. Mirana Gaberščka 

6. Potrditev študentskega mnenja za Tanjo Koleša Dobravc 

7. Izvolitev tajnika ter namestnikov predsednika in podpredsednika ŠS UL FKKT 

8. Izvolitev predstavnikov študentov v komisije senata UL FKKT 

9. Izvolitev predstavnika ŠS UL FKKT v ŠO FKKT 

10. Potrditev dopisa Komisiji za kakovost in ocenjevanje fakultete 

11. Poročilo predsednice 

12. Problemi v letnikih 

13. Razno 

 

   



AD 1: Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

 

AD 2: Zapisnika 5. in 6. redne seje (mandat 2013/2014) sta bila soglasno sprejeta. 

 

AD 3: Zapisnik konstitutivne seje (mandat 2014/2015) je bil sprejet s popravki. 

  

AD 4: Študentsko mnenje za doc. dr. Mitjo Roberta Kožuha je bilo soglasno sprejeto. 

 

AD 5: Študentsko mnenje za izr. prof. dr. Mirana Gaberščka je bilo soglasno sprejeto. 

 

AD 6: Študentsko mnenje za Tanjo Koleša Dobravc je bilo soglasno sprejeto. 

 

AD 7: Za tajnika ŠS UL FKKT je bil soglasno izvoljen Bine Ledinek. Za namestnico predsednice 

ŠS UL  FKKT  je  bila  soglasno  izvoljena Urška  Rauter,  za  namestnika  podpredsednika  ŠS UL 

FKKT pa je bil soglasno izvoljen Jaka Orehek. 

 

AD 8: V komisije senata UL FKKT so bili za izvoljeni: 

 Komisija za dodiplomski študij: Urška Rauter, 

 Komisija za doktorski študij: Aljaž Gaber, 

 Habilitacijski odbor: Ana Dolinar, 

 Komisija za akreditacijo in ocenjevanje fakultete: Aneja Tuljak, 

 Komisija za nagrade in priznanja ter promocije fakultete: Ula Rozman, 

 Komisija za varstvo pri delu in požarno varstvo: Sara Kotnik, 

 Upravni odbor UL FKKT: Tomaž Vošner, 

 Disciplinska komisija:  

o predstavnika: Tomaž Vošner in Andrej Hoivik, 

o namestnika predstavnikov: Jaka Orehek in , 

Eva Knapič.  

 

AD 9: Za predstavnika ŠS‐ja UL FKKT v ŠO UL FKKT je bil soglasno izvoljen Andrej Hoivik. 

 

AD 10: Dopis Komisiji za kakovost in ocenjevanje fakultete je bil soglasno potrjen. 

 

AD 11: Vida Špindler  je povzela pogovor na sestanku s prodekanjo prof. dr. Barbaro Hribar 

Lee,  ki  je povedala, da  sama usklajuje  razpis  treh  (3)  izpitnih  rokov  v  tekočem  študijskem 

letu. Tako morajo biti v VIS‐u razpisani trije izpitni roki: eden v zimskem, eden v poletnem in 

eden v jesenskem izpitnem obdobju. Izredni izpitni roki – torej dodatni četrti ali peti rok – se 

lahko  razpišejo,  vendar  se morajo  študentje  sami  dogovoriti  z  nosilcem  predmeta  glede 

slednjega.  Za prestavitev  izpitnih  rokov  je od  letošnjega  študijskega  leta najprej potrebno 

podpisano  soglasje  vseh  študentov,  ki  obiskujejo  predmet.  Prof.  dr.  Hribar  Lee  je 

profesorjem naročila, naj ji oddajo poročila o predavanjih, ki jih izvajajo. Vida je svetnike ŠS‐



ja  pozvala,  naj  te  poročila,  ki  jih  bo  prejela  tudi  ona,  preberejo  in  preverijo  z  njihovo 

avtentičnostjo. Vida je sporočila še, da bo ŠS UL FKKT v kratkem pridobil tri parkirne prostore 

v garaži FKKT; Sara Drvarič Talian je poudarila, da bi bilo potrebno prositi varnostnike, da bi 

odpirali rampo za vstop vozil na prostore FKKT za dovoz in odvoz stvari za potrebe ŠS in ŠO 

UL FKKT. Vida je povedala še, da bodo naslednji dan (torej, 3.12.2014) člani ŠS FKKT, ŠS FRI in 

ŠS BF obiskali župana MOL‐a Zorana Jankovića, se mu zahvalili za dano lokacijo novih faksov 

in mu omenili še probleme, ki nastajajo (pogostost linije 18 pri LPP, pomanjkljivo asfaltirane 

postaje LPP …) – srečanja se bosta udeležila Bine Ledinek  in Ana Grom. Vida  je najavila še 

Delovni  vikend  ŠS UL  FKKT  in  FRI,  ki bo potekal od 12. do 14. 12. 2014  v CŠOD Trilobit  v 

Javorškem Rovtu  (Jesenice)  in prosila  za  čim  številčnejšo udeležbo  tega  zelo pomembnega 

vikenda, na katerem se bo razpravljajo o nalogah ŠS UL FKKT v tekočem študijskem  letu, o 

dopolnjevanju in pripombah novega Statuta UL in vzpostavljanja prijateljskih stikov s člani ŠS 

UL FRI.  

 

AD 12: Omembe vredni problemi v letnikih še niso nastali, vendar pa se jih pojavlja največ na 

področju izpitnih rokov (naslednja točka).  

 

AD 13:  

Izpostavilo  se  je  dejstvo,  da  v  VIS‐u  še  niso  objavljeni  datumi  vseh  izpitnih  rokov  v  š.  l. 

2014/15  in  povedala,  da  je  pri  njej  in  kolegih  prišlo  do  zapleta  pri  podpisu  pogodbe  z 

zavodom, kjer bi se opravljajo magistrsko delo. UL FKKT oz. predstavnica za to področje ga. 

Kastelic Avsec namreč najprej zahteva podpis pogodbe in šele nato lahko sledi prijava teme; 

v Pravilniku o magistrskem delu pa piše, da se je najprej na faksu prijavi tema same nalogo in 

šele nato sledi podpis pogodbe z zavodom.  

 

Prav tako se je izpostavilo, da bi bili na našem faksu lahko bolje in hitreje že na začetku š. l. 

sestavljeni urniki; kot opombo naj dodam, da je letos zaradi selitve FKKT to opravičljivo, op. 

zapisnikarja.  

 

Poudarjeno je bilo tudi, da naj se v prihodnje ne dogaja več, da bi študentje, ki se vpišejo v 

programe  2.  stopnje,  izvedeli  za  svoj  pozitiven/negativen  vpis  šele  3  dni  pred  začetkom 

novega študijskega leta, kot se je to zgodilo letos.  

 

S strani študentov je bila tudi pripomba glede dveh profesorjev zaradi neustreznega izvajanja 

predmetov. 

 

Poleg vsega je bilo opozorjeno tudi na slabo pismenost na naši fakulteti – temu mnenju se je 

pridružilo  tudi  več  drugih  svetnikov  ŠS‐ja.  Urška  Rauter  je  poudarila  tudi,  da  bi  bilo  v 

prihodnje potrebno urediti  (vsaj na programu Biokemije)  izbiranje mentorjev za diplomsko 

delo, saj jih je (vsaj v š. l. 2013/24) premalo za vse študente, ki obiskujejo program Biokemije, 

oz. dodeljeni mentorji niso prava želja bodočih diplomantov BK. 



 

Zaključek seje: 18.30 

 

 
Zapisnik napisal: 

Andrej Hoivik, podpredsednik ŠS UL FKKT 
 

Vida Špindler 
Predsednica ŠS UL FKKT 

 


